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Jun (Mia) Li 

Shenzhen 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ Capital markets 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Li engages in mergers and acquisitions, private equity and venture capital, foreign investments, 

capital market transactions, and general corporate matters, which involve a variety of industries such 

as TMT, finance, retail, and medicine.  Her legal services include negotiating, drafting, and 

reviewing legal instruments, such as transaction documents, and conducting legal due diligence and 

legal research. 

EDUCATION 
Ms. Li received an LL.B. degree in 2017 from Sun Yat-sen University.  In 2018, she obtained an 

LL.M. degree in International Business and Economic Law from Georgetown University Law Center. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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李隽 

深圳 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 资本市场 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

李隽律师主要从事兼并收购、私募股权及风险投资、外商投资、境内外上市重组、公司日常

法律服务等业务，涉及的行业包括 TMT、金融、零售、医药等多个领域，主要负责交易文件

等法律文书的谈判、起草和审阅，尽职调查，专业问题法律研究等工作。 

教育背景 

李隽律师于 2017 年取得中山大学法学院法学学士学位，后于 2018 年取得美国乔治城大学法

学院国际商法与国际经济法硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


